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Over Marieke

Wie ben je als persoon?

Ik ben Marieke Tetteroo, 48 jaar en moeder van twee kinderen. Zowel in mijn werk als privé ben ik niet vies van

verandering en uitdaging, ik mag graag nieuwe uitdagingen aangaan, ook als ik er in het begin diep ongelukkig

onder ben zo buiten mijn comfortzone.

Wat is voor jou persoonlijk belangrijk?

Het is voor mij in mijn werk belangrijk dat ik ruimte krijgt om mijn werk te doen. Ruimte om te zeggen wat mijn

ambities zijn, ruimte om te groeien en ook ruimte om te vallen. Eigenlijk gaat het dus om vertrouwen krijgen in je

vakbekwaamheid. Dat is ook hoe ik mij beweeg binnen mijn teams. Wil ook datzelfde vertrouwen in collega’s

uitdragen zodat zij regie durven pakken en helpen de problemen van alledag op te lossen. En wanneer er iemand

valt, helpen opstaan uiteraard.

Wie of wat inspireert je?

Ik kan ontzettend geïnspireerd en trots zijn wanneer iemand met een goed idee ook de volgende stap maakt en

onderzoekt hoe dat goede idee te realiseren en ook dan de volgende stap maakt en met een mooie uitkomst

komt. En dat is het niet eens altijd de uitkomst wat me inspireert, maar het proces wat iemand heeft doorlopen en

het rendement daaruit.

Wat voor een werk doe je en waar werk je?

Ik werk als verpleegkundig specialist in de GGZ. Daarnaast ben in manager behandelzaken van een mooi

dynamisch cluster binnen onze organisatie.



Wanneer heb jij voor het laatst impact gemaakt en waarmee?

Met de leergang LEZ (Leiders in Excellente Zorg) is more binnen mijn eigen organisatie. De leergang zet aan tot

leiderschap en geeft professionals de benodigde tools in handen om zeggenschap op effectieve wijze te benutten

en zij daadwerkelijk het verschil maken in hun werk.

Over de Impactmakerprijs

Je maakt dit jaar onderdeel uit van de vakjury. Waar ga je op letten bij het beoordelen van de genomineerden?
Waarom juist daarop?

Ik ben dol op diegenen die af en toe de geitenpaadjes durven bewandelen en daar lering uit trekken ten gunste

van de zorg. Het zit hem vooral in de overtuigingskracht en de passie waarmee men de ervaringen weet om te

zetten in concrete oplossingen.

Wat vind jij de meerwaarde van de Impactmakerprijs?

Het geeft een podium aan diegenen die meewerken aan het oplossen van de uitdagingen die de gezondheidszorg

kent en tegelijk ook een drijfveer is voor persoonlijke ontwikkeling.

De Impactmakerprijs gaat dit jaar, anders dan voorheen, naar een organisatie die een initiatief van een ander
succesvol heeft gekopieerd. Hoe belangrijk is het dat initiatieven breder worden ingezet?

Heel belangrijk natuurlijk. We kunnen ontzettend veel van elkaar leren en kennen allemaal dezelfde uitdagingen.

Heel efficiënt dus om niet zelf weer uit de vogelen maar te leren van de anders ervaring. Het versterkt juist het

lerend effect, geeft de verbeterde versies van goed ideeën.

Welke boodschap wil jij de genomineerden meegeven?

Zo fijn als men doorzet wat gestart is. Dat het dus vooral een stimuleringsprijs is zodat we in de nabije toekomst

steeds meer horen over deze mooie initiatieven. Daarnaast vind ik het zelf heel belangrijk dat er vooral ook wordt

gekeken naar dat wat goed gaat. We zijn vaak geneigd om in problemen te denken terwijl we ons juist

geïnspireerd voelen wanneer we zien wat is gelukt. Soms is kijken naar de successen dus een beter vertrekpunt

voor het bedenken van iets nieuws of het oplossen van een probleem.


